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ZAPISNIK 

sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 10. rujna 2020. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Marijan Fatiga - predsjednik Općinskog vijeća, Krunoslav Eršegović,  Mario Možanić, Josip 

Vrbanec, Marko Jurinjak, Željko Krobot, Stjepan Ivančević, Vjekoslav Bahun, Dragutin 

Kišić, Blanka Glavica-Ječmenica, Ivica Inkret, Marija Herceg, Marija Kelemen i Marijan 

Hanžek  

NENAZOČNI: Franjo Benkus 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Zdravko 

Kukec – direktor Markom-a d.o.o. i Dragica Korpar - voditeljica zapisnika 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

Ž. Krobot – postoje grabe kod društvenog doma u Donjem Ladanju. Tu je Varkom popravljao 

vodovod i ostale su grabe ali tu autobus staje za školsku djecu i trebalo bi hitno riješiti sa 

Markom-om da se to sanira 

Načelnik – Varkom smo zvali i oni imaju 7 oštećenja na našem području. Varkom trenutno ne 

radi nikakve sanacije i mi ćemo sami to u Ladanju sanirati i asfaltirati jer Varkom-a se tu 

nećemo dočekati. Varkom je svoju ekipu angažirao na Aglomeraciji. 

Ž. Krobot – da li je moguće postaviti reflektore koji bi svijetlili na društveni dom Donje 

Ladanje 

Načelnik – reflektor je u starom DVD-u i postaviti će se na stup i svijetliti će na prostor ispred 

doma. Čim bude ekipa postavljala tu javnu rasvjetu, postaviti će i to. Idući tjedan kreću sa 

postavom Greda i Selnik i sve dalje redom. 

Ž. Krobot – mladi iz Donjeg Ladanja pitaju kada budu konačno pribavljene mreže na Ivi u D. 

Ladanju 

M. Fatiga – nabava mreža je pokrenuta. U početku godine nije se znao sam tijek potrošnje 

novca zbog korone, sada se vidi da novca bude viška i jedan dio će se usmjeriti na te mreže. 

Ove godine na žalost ekipa Ladanja nije uključena u natjecanje malonogometne lige. Jedna 

mreža treba ići i na igralište na Metalcu. Ako ne bude dovoljno sredstava probati ćemo to sa 

Općinom zaokružiti. 

Ž. Krobot – pitanje je roditelja školske djece vezano uz dinamiku ukrcaja djece u autobus. 

Već se par godina obećava da se Ladanjska djeca ne bi prva pobirala, sa kime bi to roditelji 

mogli kontaktirati. 

Načelnik – neka zovu Autobusni prijevoz, oni određuju tijek vožnje. 

Ž. Krobot – na ladanjskoj strani bilo je dosta prigovora vezanih uz dinamiku i učestalost 

košnje javnih površina na našem području, te apelira da se proba napraviti plan košnje za 

iduću godinu da budemo spremni za iduću sezonu , da se poveća broj otkosa trave. 

Načelnik – Makom traži radnike i neka se ljudi jave u Markom i dobiti će posao. Markom 

treba hitno tri djelatnika kako bi mogao sve odraditi. Početna plaća je 4.000,00 kuna. Sada 

malčiramo i bankine uz ceste i ljudi opet prigovaraju. Ljudi grade ograde i ne traže posebne 

uvjete i onda im je problem kada dobe opomenu ili kada se ne može iskopati i očistiti graba 

uz cestu. 

Ž. Krobot – on sam kosi cijelo igralište i šprica cijeli pojas uz žuti put u Donjem Ladanju. 
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M. Hanžek – pitanje dinamika sanacije cesta u Selniku, nakon Aglomeracije  

Načelnik – ŽUC dolazi u Selnik u utorak za sanaciju njihovog dijela, a naš dio ići će u 

sanaciju zajedno sa Gredom 

M. Možanić – pohvalno je što se ulaže u sigurnost u prometu sa postavljenim kamerama. 

Ljude interesira da li se planira i kakvo stajalište ili okretište za autobus za školsku djecu kod 

Hrgareka u Čalincu.  

Načelnik – mi idemo sa sanacijom ove ceste u Čalincu. Planiramo također i cestu od Hubara 

prema Hrgareku i ta cesta se projektira. Ide i cesta od Ločnjaka u Maruševcu. I tu kreće cijela 

priča. Kada se Aglomeracija makne mi idemo sa odvodnjom. Dio sredstava već imamo 

osigurano, a dio ćemo riješiti. Tu ćemo dobiti široku cestu 5 m, sve stupove na betonu i javnu 

rasvjetu. Ide se u Čalincu od zdenca kroz klanjac i do raskršća na gmajni. Što se tiče okretišta 

autobusa to moramo vidjeti. Zemljište kod zgrade kod škole je naše i mi tu moramo u 

budućnosti vidjeti mogućnosti za okretište. Pri kuriji na uglu u Čalincu će se proširiti cesta. 

V. Bahun – ovu cestu od Mikića prema Korenjaku trebalo bi pošudrati. 

K. Eršegović – da li je općina otkupila autobusne stanice ili nije ili ih bude otkupila. Ova 

autobusna stanica na Korenjaku je jako opasna. 

Načelnik – nismo ih otkupili niti nebumo, dobili smo ponudu ali zbog ponuđenog velikog 

iznosa nećemo ih otkupljivati  

K. Eršegović – da li je raspelo u Koškovcu gotovo ili nije 

Načelnik – gotovo je ali ograde od inoxa nećemo stavljati. Križ od mramora košta oko 20.000 

kuna 

K. Eršegović – oglasne ploče po Općini bi isto trebalo zamijeniti jer su već dosta dotrajale 

Načelnik – postepeno se već ploče mijenjaju po mjestima i sa time će se nastaviti dok se sve 

ne zamijene. 

D. Kišić – pitanje vezano uz n.n. el. Mrežu, da li se radovi nastavljaju i kada 

Načelnik – vrlo brzo se nastavlja sa radovima. 

D. Kišić – primjedbe su ljudi iz Donjeg Ladanja da kroz Ulicu Lj. Gaja, onaj potez od 

društvenog doma prema D. Voći pojedinci voze jako brzo i tu je velika opasnost za djecu i 

pješake 

Načelnik – pojedine vozače već se prati i sigurno će se njima stati na kraj 

D. Kišić –  kakva je situacija sa ribnjaci kod Brodarovca, bilo bi dobro da se to riješi. Ako 

treba i on će se uključiti u to rješavanje. 

Načelnik – rješavanje tih ribnjaka, budući da se radi o državnom zemljištu je u tijeku. 

 

Načelnik – planirali smo nadopunu dnevnog reda jer u Općini imamo jedno bolesno dijete za 

koje se već par dana sakuplja pomoć. Danas smo napravili sastanak sa jednim roditeljem i 

informacije o sastanku i dogovorenome će vijećnici dobiti na kraju sjednice. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

                                                                  DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 16. 

srpnja 2020.g. 

2. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za  

razdoblje od 01.01.2020. – 30.06.2020.g. 

3. Izvješće općinskog načelnika o utrošku sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 

01.01.2020. – 30.06.2020.g. 

4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.01.2020. – 30.06.2020.g.  
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5. Donošenje Zaključka o odobravanju komunalnom poduzeću „Markom“ d.o.o. 

prolongacije korištenja odobrenog minusa na žiro-računu 

6. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti Dimax-u d.o.o. iz Varaždina, M. 

Krleže ½  na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 

 

 

Općinsko vijeće je jednoglasno usvojilo predloženi dnevni red . 

 

 

Točka 1. 

Primjedbi na zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća  nije bilo.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 16. srpnja 

2020. godine. 

 

 

Točka 2. 

Načelnik je obrazložio Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 

01.01.2020. – 30.06.2020.g. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 01.01.2020. – 

30.06.2020. godine. 

 

                                                                           II 

Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 01.01.2020. do 30.06.2020. 

i tablični dio izvršenja Proračuna Općine Maruševec čine sastavni dio ove Odluke. 

 

                                                                           III 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

                                  

 
 

Točka 3. 

Načelnik je podnio Općinskom vijeću Izvješće o utrošku sredstava proračunske zalihe u 

razdoblju od 01.01.2020. – 30.06.2020.g. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika o utrošku sredstava proračunske zalihe Proračuna 

Općine Maruševec u razdoblju od 01.01.– 30.06.2020. godine. 

 

                                                                           II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 
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Točka 4. 

Načelnik je podnio Izvješće o svom radu za razdoblje od  01.01.–30.06.2020.g.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Prihvaća se Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Maruševec za razdoblje od 1. siječnja 

2020. do 30. lipnja 2020. godine. 

 

                                                                           II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 
 

 

Točka 5. 

Z. Kukec – obrazložio je zahtjev Markom-a d.o.o. za donošenje odluke o produženju 

korištenja odobrenog minusa po poslovnom računu kod PBZ-a. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali: D. Kišić, K. Eršegović i  Z. Kukec 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Odobrava se da komunalno poduzeće MARKOM d.o.o., Biljevec 1A, 42243 Maruševec, OIB: 

69577835534 i nadalje koristi u Privrednoj banci Zagreb d.d. kreditno zaduženje do 75.000,00 

kuna – kratkoročni kredit – dopušteno prekoračenje po transakcijskom računu broj 

HR6423400091110811746 zaključno do 01.12.2021. godine. 

 

 

II 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Točka 6. 

D. Korpar obrazložila je zahtjev koncesionara Dimax-a d.o.o. iz Varaždina, M. Krleže ½  za 

davanje suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih 

poslova 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 
 ODLUKU  

o davanju prethodne suglasnosti na 

Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom daje se prethodna suglasnost na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova isporučitelju komunalne usluge trgovačkom društvu Dimax 

d.o.o. iz Varaždina, M.  Krleže ½. 
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Članak 2. 

Opći uvjeti isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova sastavni su dio ove 

Odluke. 

 

 Točka 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

                                      

 

 

Sjednica je završila sa radom u 20:04 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                               PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                       Marijan Fatiga    


